

严 正 声 明

STATEMENT

德国海德思品牌 (HEYtex[®]) 进入中国二十年来, 各系列产品在中国市场的销售保持稳健增长, 为保护中国用户的权益, 海德思集团在此作如下严正声明:

The sales of Heytex products in the Chinese market have maintained a steady growth in the past 20 years since Heytex brand (HEYtex[®]) entered China. To protect Chinese customers, Heytex Group hereby makes the following solemn statement:

1. 海德思集团在全球布局了四家公司, 分别为: Heytex Bramsche GmbH、Heytex Neugersdorf GmbH、Heytex USA Inc.、张家港海德思产业用纺织品有限公司。

Heytex Group has four global companies, they are: Heytex Bramsche GmbH, Heytex Neugersdorf GmbH, Heytex USA Inc., Heytex Technical Textiles (Zhangjiagang) Co., LTD.

2. 张家港海德思产业用纺织品有限公司是海德思集团在亚太区设立的唯一全资子公司, 全权负责海德思集团在亚太区的业务, 生产及销售海德思集团产品、开拓及管理销售渠道。

Heytex Technical Textiles (Zhangjiagang) Co., LTD. is the only wholly owned subsidiary of Heytex Group in the Asia-Pacific region. It is fully responsible for the business of Heytex Group in the Asia-Pacific region, including the production and sale of Heytex Group products, the development and management of sales channels.

3. 除张家港海德思产业用纺织品有限公司外, 在中国市场上其余名为“海德思”或“海德斯”的公司, 与德国海德思集团无任何关系。

Except Heytex Technical Textiles (Zhangjiagang) Co., LTD, the other companies in the Chinese market named "海德思" or "海德斯" have no relationship with Heytex Group.

BANK DETAILS

Industrial and Commercial Bank of China Zhangjiagang Branch
A/C (CNY) 1102 0281 0900 0028 058
A/C (USD) 1102 0270 0991 4030 535
A/C (EUR) 1102 0270 0993 8014 005
SWIFT ICBKCNBSZU

4. "http://www.heytex.com/"是海德思集团全球唯一官方网站。

"http://www.heytex.com/"is the only official website of Heytex Group in the world.

如有任何问题，请咨询张家港海德思产业用纺织品有限公司销售服务热线。

If you have any questions, please contact with the sales service hotline of Heytex Technical Textiles (Zhangjiagang) Co., LTD.

电子邮箱 Email Address: china.office@heytex.com

电话 Telephone: 0512 58309315

特此声明！

Hereby declare!


Heytex Holding GmbH
Heywinkelstraße 1
49565 Bramsche
Germany

海德思集团

Heytex Holding GmbH

2021-05-28